

OR-S1800

240L ELECTRIC
FOUR-WHEEL
ROAD SWEEPING TRUCK

240L四轮扫路车



OR-S1800 has beautiful appearance and can quickly clean large areas. It is widely used in municipal sanitation, exhibition venues, industrial parks, residential areas, commercial walking streets, parking lots, tourist attractions and other public places. OR-S1800 外形美观，清扫效果好，能快速进行大面积区域的清洁，广泛应用于市政卫生、展览场馆、工业园区、居民区、商业步行街、停车场、旅游景点等公共场所。



Item 项目名称	Specification 参数
Sweeping Width 清扫宽度	1900mm
Main Brush Length 主刷长度	700mm*4
Side Brush Diameter 边刷直径	500mm*2+650mm*2
Cleaning Productivity 清扫效率	16000m ² /h
Power Voltage 电压	48V
Gradeability 爬坡能力	25%
Working Time 连续工作时间	6-8h
Water Tank Capacity 水箱容量	200L
Waste Hopper 垃圾箱容量	240L
Driving Power 驱动功率	3.2kw
Working Power 工作功率	2750w
Working Speed 工作速度	7km/h
Driving Speed 行驶速度	≤30km/h
Filter Area 过滤面积	8m ²
Wheel Base 轴距	1650mm
Turning Radius 转弯半径	3500mm
Weight 重量	1800kg
Dimension (L*W*H) 尺寸 (长*宽*高)	3200*1200*1980mm



ORIENT INDUSTRIAL CO., LTD

Tel: +86-25-52180912 Email: info@chinasweeper.com Web: www.mnsweeper.com / www.chinasweeper.com



The rear axle of the truck adopts the technology of shifting gears, which can switch freely in normal driving and climbing. The conveying barrel body with multi roller brush structure which has the advantages of low energy consumption, low noise and easy maintenance.

该车后桥采用变档技术，可以在正常行驶和爬坡之间直接自由切换。输送桶体采用多滚刷结构，结构合理，具有能耗低、噪音小、易检修等优点。



• Adjustable Driving Seat 可调节驾驶座椅

The cab is equipped with comfortable adjustable driving seat, suitable for long time working.
驾驶室配备舒适的可调节驾驶座椅，适合进行长时间的清洁作业。

• Reverse Image 倒车影像

The cab is equipped with a back-up image, the rear is equipped with a back-up radar, and a color LCD monitor is provided to observe the situation behind, when cleaning and reversing.
驾驶室配有倒车影像，车尾配备倒车雷达，配有彩色液晶监视器，可在清扫和倒车时观测车后的状况。

• Multi-Roller Brush Structure 多滚刷结构

It is compact and flexible, can clean narrow areas such as road teeth and sidewalks.
采用多滚刷结构，车身小巧灵活，可对马路牙、人行道等狭窄区域进行清扫。

• 240L Standard Rubbish Bin 垃圾仓安装240L垃圾箱

The garbage bin can be directly connected to the 240L standard garbage bin, which is hydraulically lifted for easier use.
垃圾仓可以直接对接240L标准垃圾桶，采用液压升降，使用更方便。

• Easy To Repair 易检修

The machine is equipped with corresponding inspection window, which is very convenient for maintenance and repair.
机器配备了相应的检修门，保养维修都很便捷。

